
Title (en)
DEVICE FOR CONNECTING CASE BODY AND LUGS FOR A WATCH

Title (de)
VERBINDUNGSVORRICHTUNG ZWISCHEN GEHÄUSERAHMEN UND SCHENKEL EINER ARMBANDUHR

Title (fr)
DISPOSITIF DE CONNEXION CARRURE-CORNE POUR UNE MONTRE

Publication
EP 3798742 A1 20210331 (FR)

Application
EP 19199353 A 20190924

Priority
EP 19199353 A 20190924

Abstract (en)
[origin: US2021085041A1] A case middle/horn connection device for a watch, a method for attaching an attachment piece including at least one
horn to a case middle and a case middle/horn assembly. The connection device includes an attachment piece including at least one horn having a
first connector and a case middle having a second connector, the first connector being configured to cooperate with the second connector to attach
the attachment piece to the case middle. The first connector includes a tongue with a recess. The second connector includes a groove with an
undercut portion. The undercut portion is configured to lodge inside the recess of the tongue; and the case middle and the attachment are made
integral when the undercut portion of the second connector is lodged in the recess of the tongue of the first connector.

Abstract (fr)
Dispositif de connexion carrure-corne pour une montre, un procédé de fixation d'une attache comprenant au moins une corne à une carrure et
un ensemble carrure-corne. Le dispositif de connexion comprenant une attache comprenant au moins une corne ayant un premier connecteur
et une carrure ayant un second connecteur, le premier connecteur étant configuré pour coopérer avec le second connecteur pour fixer l'attache
sur la carrure, dans lequel :∘ le premier connecteur comprend une languette avec un évidement ;∘ le second connecteur comprend une rainure
avec une partie en contre-dépouille, la partie en contre-dépouille étant configurée pour se loger dans l'évidement de la languette ; et∘ la carrure et
l'attache sont rendues solidaires lorsque la partie en contre-dépouille du second connecteur est logée dans l'évidement de la languette du premier
connecteur.
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